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Årsmøte 
 

Det blir enkel bevertning. Husk fullmakt dersom du skal representere grunneier.  
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1. GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
Saksopplysning 

1. Registrering av fremmøte, stemmeberettigete og fullmakter.  

2. Godkjenning av innkalling og saksliste 

Eiendom Eier  Fremmøtt (event. m/fullmakt) 

Bergli Øystein Henriksen  

Hammersletten Astrid Sundheim  

Øverli Halvor Albrigtsen 
Svanhild Iversen 

 

Hauge Karin Bratli  

Sundlia 

Hansmostrand 

Torleif Sundheim  

Sundheim 

Hansmo 

Arne Sundheim  

Bakketun Ola Sundheim  

Myrvang 

Midtre Hansmo 

Lisbeth Eide Foshaug 
Knut Eide 

 

Minde Svein Arne Berntsen  

Skoelvli Vidar Berntsen  

Ranum 

Rolfstad 

Jan Osvald Berntsen  

Svendsvoll Janne Svendsvoll  

Bjørnsmo Knut Bjørnsmo  

Granberg Ruben Berg  

Fossmosetra Rolf Lundamo  

Aasetra Tove Aasen  

Fredheimsetra Reidar Fredheim  

Sundenget Gunnar Birkelund  
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2. VALG AV 2 PERSONER TIL Å UNDERSKRIVE PROTOKOLL 
 

Saksopplysning 

Årsmøtet foreslår to personer til å underskrive protokollen.  

  



Årsmøte NBU 4.4.22 

 

 

Side 4 

3. ÅRSMELDING 2021 
Saksopplysning 

Sekretariatet i utmarkslaget har det siste år vært besatt av følgende: 
 

Funksjon Navn/funksjonsperiode 

Leder Vidar Berntsen 

Kasserer/nestleder Alf Øverli 

Sekretær/styremedlem Tor Langnes 

1. vara til styret Knut Eide 

2. vara til styret Lars Morten Albrigtsen 

Revisorer Reidar Fredheim 
Gunnar Birkelund 

Valgkomité Ola Sundheim 
Lisbeth Eide Foshaug 

 

NBU SA har i 2021 hatt ledervervet i SGB ved Knut Eide. (Fra 1. januar 2022 til 1. januar 2024 er det 

Østerdalen Utmarkslag som har ansvar for ledervervet. De spurte Knut om han kunne fortsette i ledervervet på 

vegne av dem, noe han har takket ja til) 

Skuddpremieordningen som er administrert av SGB er etter vedtak i SGB 25. mars 2021 stilt i 

bero inntil videre grunnet stor usikkerhet rundt effekt av ordningen. Så lenge det ikke 

foretas takseringer/ tellinger er det lite grunnlag for å si noe om virkningen av skuddpremier. 

Samarbeidsutvalget ønsker å se på alternative løsninger for å stimulere til uttak av 

smårovvilt. Herunder kurs/opplæring, tilrettelegging for åteplasser, premiering etc. NBU SA 

har med bakgrunn i dette ikke betalt ut vår budsjetterte del av ordninga med kr 5000. 

Arbeidsutvalget for å utrede organisering av veglag i utmarkslagets område har i 2021 

gjennomført informasjonsmøte 24. juni. Etter positiv tilbakemelding fra informasjonsmøtet 

ble det gjennomført stiftelsesmøte 14. september. Møtet resulterte i stiftelse av veglag, og 

det ble valgt styre i det nye laget. Dette styret har i overtatt videre arbeid med veglaget, og 

arbeidsutvalget fra NBU SA har avsluttet sitt arbeid. Utvalget har bestått av Alf Øverli, Vidar 

Berntsen og Jan Osvald Berntsen. 

Status Gamle Skolelvbrua er fulgt opp med brev sendt til Bardu Kommune 6. november der 

vi redegjør for hvordan vi mener saken kan tas videre og der vi gir konkrete forslag: 

 NBU kan ta på seg riving og deponering av brua for 300.000, - kr. Det forutsetter at 

brueier bevilger disse pengene. 

 NBU skaffer tømmer/virke til bygging av ny bru, budsjett kr 400.000, -. Videre må et 

budsjett kvalitetssikres, men det ligger som utgangspunkt et budsjett i 
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tilstandsrapporten fra 2020. 

 Bardu kommune som eier må bidra inn i en prosjektorganisasjon. NBU og IL Kampen 

har engasjement og ressurspersoner som kan bidra. Da kommunen ikke er i posisjon 

til å utløse eksterne prosjektmidler, må NBU ta på seg denne oppgaven. 

 Det må avklares om hvilken status en gjenoppbygd bru skal ha. Den form for 

vernestatus som nåværende bru har hatt har vært en katastrofe for hele prosjektet 

med Midt-Troms museum som forvaltningsansvarlig. 

 Det kreves både rivingstillatelse og byggetillatelse, som er Bardu kommunes ansvar. 

Vi har bedt om møte for å presentere våre tanker. Brevet sto ubesvart ved utgangen av 

2021. (Purret 18. februar 2022) 

Hjemmesiden er holdt løpende oppdatert.  

Det er foretatt innkjøp av fliskutter og laget har bidratt økonomisk til prosjektet med strøm 

ved parkeringsplass innenfor Bjørnsmo. 

Isfiskeutstyr til 1-klassinger ved Nedre Bardu skole ble ikke innkjøpt eller utlevert da det 

dessverre ikke er 1-klassinger ved skolen skoleåret 2021/22. 

 Av formelle møter har det vært avholdt ordinært årsmøte, informasjonsmøte veglag og 

stiftelsesmøte veglag.  

 

 

Innstilling til vedtak:  

Årsmelding tas til orientering.  
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4. REGNSKAP 2021 
Saksopplysning 

Regnskapet er sendt revisorene, og det forventes at revisorenes rapport legges frem på 

årsmøtet.  
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. 

  

 

 

 

Innstilling til vedtak:  

Regnskap 2021 tas til orientering.  
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5. INNKOMNE SAKER 
Saksopplysning 

Sak fra styret i Skoelvdalen og Sundlia skogsbilveglag SA: Overføring av eiendeler. 

På årsmøte 2021 ble det gjort vedtak om at vegskrape og beitepusser tilhørende NBU SA 

overdras til veilaget vederlagsfritt. Styret i veglaget foreslår at 2 stk stimere overdras slik at 

også utgiftene til drift av disse dekkes av veglaget. 

Styrets vurdering: 

Styret vurderer at dette vil være hensiktsmessig siden kostnadene ved drift av stimerne 

henger sammen med drift av skogsbilvegene.  

Innstilling til vedtak: 

To stimere overdras til Skoelvdalen og Sundlia skogsbilveglag SA vederlagsfritt. 

 

 

Sak fra styret etter innmelding til styret fra Lisbeth Eide Foshaug: Oppfølging av prosjektet 

"På gamle tufter" 

Innmeldt fra Lisbeth til styret: 

Hvor hver gård har merkede stier til sætertomter og andre gamle tufter. Her er det nå en del 

merking (røde plastrør) som er borte eller veldig avfarget, og etter hvert mange gjengrodde 

(usynlige) stier. 

Styrets vurdering: 

Styret vurderer at remerking av stiene og rydding av sætertomter og tuftene bør tas på 

dugnad der hver gård i utgangspunktet tar seg av sin gamle ”sætervei” og sin tuft. Styret 

ønsker at vi ikke skal gjenbruke gammel metode for merking siden denne etterlater mye 

plast i naturen. Det er mye bedre å bruke spraymerking på trær og stein. Remerking bør 

derfor også innbefatte å rydde vekk gammel merking. All dokumentasjon rundt prosjektet 

med kart over stier som ble merket ligger på hjemmesiden. Det er også flott om vi kan få tatt 

noen bilder av arbeidet som legges ut på hjemmesiden. NBU SA dekker kostnader med 

innkjøp av merkespray.  

Innstilling til vedtak: 

NBU SA dekker kostnader for merkespray til remerking av gamle stier, sætertomter og 

tufter dokumentert av prosjektet ”På gamle tufter”. Hver gård tar i utgangspunktet 

initiativ til arbeidet på sin del av prosjektet. Samtidig fjernes gammel merking og 
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tuft/sætertomt ryddes. Det gis tilbakemelding til styret om framgang i arbeidet i løpet av 

august. Styret kan innkalle til felles dugnad i august-september eller engasjere ungdom for 

å sluttføre arbeidet. 

 

 

Sak fra styret etter innmelding til styret fra Lisbeth Eide Foshaug: Manglende 

mobildekning. 

Innmeldt fra Lisbeth til styret: 

Regner med det er flere hytter i området som sliter med mobildekning. Vi har forsøkt å sette 

opp antenne i sommer, uten hell foreløpig. Kan det være en ide at vi henvender oss samla til 

Telenor, fra NBU, med forespørsel om utredning/oppgradering av mobildekning i området? 

Styrets vurdering: 

Styret vurderer at den beste argumentasjon for bedre dekning vil være sikkerhetsaspektet 

rundt den store bruken av området til arrangementer som Reistadløpet og Dølatråkket, samt 

stor utfart fra Bjørnsmo/Granberg til Kampenhytta. Ut over dette tror vi det vil være 

vanskelig å argumentere for bedre dekning ovenfor mobilleverandører da det neppe vil gi 

økonomisk gevinst å bygge dette området ytterligere ut.  

Innstilling til vedtak: 

Styret undersøker hvordan saken stiller seg for arrangørene av Reistadløpet og 

Dølatråkket før saken eventuelt tas videre sammen med en eller begge disse. Dersom 

ingen av arrangørene har nevneverdige problemer med dekningsgraden anser årsmøtet at 

dette ikke er en sak NBU SA jobber videre med nå da vi neppe vil vinne fram med krav om 

bedre dekning for hytter som ligger såpass spredt som de gjør i vårt område. 
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6. STYRETS DISPONERINGSINNSTILLING AV LAGETS MIDLER 
Saksopplysning 

Vedtektenes §11 slår fast følgende: 

Vedtak om bruk av årsoverskudd til etterbetaling på bakgrunn av medlemmenes omsetning 

med laget skal gjøres av årsmøtet etter forslag fra styret. Årsmøtet kan ikke vedta et høyere 

beløp enn det styret har foreslått. Medlemmenes omsetning med laget er direkte knyttet 

opp mot medlemmenes andeler. 

Styrets vurdering: 

Det ble utført etterbetaling i 2016. Siden da har utgående total balanse steget med kr 

79.619. I 2019 ble det budsjettert med kr 30.000 til strøm på parkeringsplass innenfor 

Bjørnsmo. Dette ble ikke realisert i 2019 - 2020 men ble gjennomført i 2021. NBU SA sin 

andel av prosjektet ble kr 7.000 dyrere enn budsjettert. Det ble i tillegg i 2021 vedtatt 

innkjøp av fliskutter kr 35.000 og denne ble kr 5.000 dyrere enn budsjettert. 

Det er i tillegg usikkerhet rundt hvordan utmeldingen Bardu grunneierlag har gjort fra SGB vil 

slå ut for inntektene fremover. Styret ønsker i tillegg å hensette fokus på sluttdelen av § 11. 

Styret har med bakgrunn i overstående innstilt at det ikke skal foretas etterbetaling i 2022. 

Innstilling til vedtak: 

Det utføres ikke etterbetaling til lagets medlemmer i 2022. 
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7. BUDSJETT 2022 
 

Saksopplysning 

 
 
Innstilling til vedtak: 

Budsjett 2022 vedtas.  
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8. VALG 
Saksopplysning 

Valgkomitéen legger fram sitt forslag på årsmøtet. Funksjon markert med gult er på valg. 

 

 

Funksjon/Vedtekter Navn/ 
funksjonsperiode 
2020 

Valgt 2021 Valg/ 
funksjonsperiode fra 
2022 

Leder. Velges 1 år.   Vidar Berntsen,  
På valg 

Vidar Berntsen, 
Valgt til 2022 

Vidar Berntsen,  
På valg til 2023 

Kasserer/nestleder. 
Velges 2 år. Skal 
overlappe på 1 år med 
det andre 
styremedlemmet.  

Alf Øverli, 
Ikke på valg 

Alf Øverli,  
Valgt til 2023  

Alf Øverli, 
Ikke på valg 

Sekretær/ styremedlem. 
Velges 2 år. Skal 
overlappe på 1 år med 
det andre 
styremedlemmet. 

Tor Langnes,  
Valgt til 2022 

Tor Langnes,  
Ikke på valg 

Tor Langnes, 
På valg til 2024 
 

1.Vara til styret.  
Velges 2 år.  

Knut Eide,  
Ikke på valg 

Knut Eide,  
Valgt til 2023 

Knut Eide, 
Ikke på valg 

2.Vara til styret.  
Velges 2 år.  

Lars Morten 
Albrigtsen,  
Valgt til 2022 

Lars Morten 
Albrigtsen,  
Ikke på valg 

Lars Morten 
Albrigtsen, 
På valg til 2024 

Revisorer. Velges 2 år.  Reidar Fredheim,  
Valgt til 2022 
Gunnar Birkelund, 
Ikke på valg 

Reidar Fredheim,  
Ikke på valg 
Gunnar Birkelund, 
Valgt til 2023 

Reidar Fredheim,  
På valg til 2024 
Gunnar Birkelund,  
Ikke på valg 

Valgkomité. Velges 1 år.  Ola Sundheim,  
Valgt til 2021 
Lisbeth Eide Foshaug, 
Valgt til 2021 

Ola Sundheim, valgt 
til 2022 
Lisbeth Eide 
Foshaug, Valgt til 
2022 

Ola Sundheim,  
På valg til 2023 
Lisbeth Eide Foshaug, 
På valg til 2023 
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9. EVENTUELT/ORIENTERINGSSAKER 
 

Til diskusjon/informasjon: 

Informasjon om pågående arbeid i SGB. 


